
Referat.  
Generalforsamling i Ejby have d. 7. maj 2012 kl. 19:00  
 
Dagsorden: 
1. valg af dirigent og referent. 
2. Bestyrelsens årsberetning. 
3. Forelæggelse til godkendelse af årsregnskab, og status. 
4. Forelæggelse til godkendelse af driftsbudget for det kommende regnskabsår. 
5. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. 
6. Valg af 2 interne revisorer. 
7. Behandling af indkomne forslag. 
8. INFO: Sommerfest, og havedag. 
9. Eventuelt. 
 
ad 1. valg af dirigent og referent. 
Foreningens formand Martin (58) bød velkommen og tilbød sig som dirigent og Ib (34) som referent.  
Begge blev valgt. 
 
ad 2. Bestyrelsens årsberetning. 
Formanden gennemgik årets hændelser: 
- træer ved legeplads afgået ved døden og fjernet 
- vi har været plaget af tyverier - alle bør være opmærksomme på uvante oplevelser 
- der er indkøbt pærer til vores stibelysning, med stor besparelse i vente 
- ingen fremdrift omkring skolesti 
- ingen afklaring vedr. beplatning omkring legeplads 
- Jesper (30) har startet koordineret indsats med henblik på fejl/mangel opfølgning 
- intet nyt vedr. refundering af ejendomsskat  
 
ad 3. Forelæggelse til godkendelse af årsregnskab og status. 
Regnskab gennemgået og godkendt. 
 
ad 4. Forelæggelse til godkendelse af driftsbudget for det kommende regnskabsår. 
Budget godkendt, herunder fastlagt kontinget på kr. 5000,00 
 
ad 5. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. 
Martin (58), Martin (56) og Ib(34) på valg. Alle genvalgt. 
Som suppleanter valgtes Thomas(42) og Henrik (24) 
 
ad 6. Valg af 2 interne revisorer. 
Jesper (30) og Peter (44) blev valgt. 
 
ad 7. Behandlng af indkomne forslag. 
Fremsendte vedtægtsændringer til §3 og §15 blev godkendt. 
Herudover blev foreslåede ændringer til husorden godkendt. 
Ændringerne indarbejdes og opdateres så de vil fremstå opdateret på hjemmesiden snarest  
 
ad 8. INFO: Sommerfest, og havedag. 
Der var ingen frivillige til at arrangere sommerfest.  
Bestyrelsen rykker medlemmerne i et sidste forsøg på at finde arrangører 
Havedag afholdes den 12 maj, og Michael (74) gennemgik punkterne. 
 
ad 9. Eventuelt. 
Parkering er et tilbagevendende problem. 
Endnu engang opfordres alle til at køre forbi deres egen blok for at fordele pladserne bedre. 
Det indskærpes at parkering på fortovene ikke er tilladt.  
Bestyrelsen undersøger alternative løsninger på snerydning og græsslåning. 
Bestyrelsen deltager i undersøgelse af støjgener fra ringvejen. 
 
Formanden rundede generalforsamlingen af og takkede alle for indsatsen i det forgangne år. 
 
Generalforsamling slut. 
(ref) 


